
 
 

Referat AU-møte #4 – 2021-2023 

Dato:  20.09.2022 
Sted:   Granåsen / Teams 
Tidspunkt:  19.00 - 21.00 

   Innkalles Til stede 
Torbjørn Mæhlumsveen (TM) - leder X X 
Eva Lauglo (EL) - nestleder  X X 
Trond Heggem (TH) - styremedlem X X 
Kristian Grøv (KG) - styremedlem X X 
Tina Lihaug Selbæk (TLS) - styremedlem X X 
Kari Hovin Kjølle (KHK) - leder anleggsutvalg X X 
Anders Myrland (AM) - administrasjon X X 
Ingrid Narum (IN) - administrasjon X X 

Saksliste: 
 

Diskusjons- og vedtakssaker 

 

Sak 4 – 1  Ekstra tildeling gren        TM 

Styret må ta stilling til retningslinjer for behandling/godkjenning av ekstratildelinger til gren i 

tråd med tidligere vedtak i styresak 3 – 7.  

 

Til informasjon er det kommet inn en søknad fra Freeski på ekstra midler til 

rekrutteringstiltak. 

AU diskuterer saken.  

 

Vedtak:  

Tina og Anders utarbeider forslag til fordeling/tildeling gren og hvordan en evt. 

søkeprosessen kan være. Saken behandles i neste styremøtet. 

 



 
 

Sak 4 – 2  Lagskontingent        AM 

Gjeldende vedtak på medlemskontingent med økning i tråd med KPMI og opprunding til 

nærmeste 100kr har gitt en kraftig økning i kontingent er basert på antall skilisenser og 

reflekterer ikke medlemstall. Styret bør vurdere dagens ordning og evt utarbeide forbedringer 

til Skikretstinget.  

AU bør se på dagens ordning vurderer/utreder for eventuell behandling i 

skikretsstyret. 

 

Vedtatt og gjeldende modell for utregning av medlemskontingent. Vedtatt på skikretstinget 

2015: 

 
 

 



 
 

Medlemskontingent for 2022: 

 

AU diskuterte saken. 

 

Vedtak:  

Anders henter inn informasjon som gir mer grunnlag for å utarbeide ny modell til neste AU-

møte. 

 

Sak 4 – 3  Skikretsting 2023       AM/IN 

Adm. har utarbeidet utkast til sjekkliste med ansvar/frist fram mot skikretstinget. Sjekkliste 

ligger vedlagt innkallelse. AU gikk igjennom sjekklisten i møtet.  

 

Videre diskuterte AU følgende punkt til skikretstinget: 

• Prosess Handlingsplan 2023-2025 

o Det tas utgangspunkt i nåværende handlingsplan og mal.  
o Ingrid, Eva og Trond får ansvar for prosessen, og styret blir involvert. 

• Frist for innstilling fra Hedersbevisningskomite: 1. april 2023.  

o Adm. (Anders) følger opp Hedersbevisningskomite og Valgkomite. 

• Forslag saker fra styret – diskuteres i styremøte desember/tidlig i 2023 

• Gjennomgang av tingdokumentene samt praktiske forberedelser til tinget – styremøte 

medio april (dato settes i styremøte i desember) 

• Ekstra styremøte må settes opp for behandling av eventuelle innkomne forslag til 

tinget (dato må være etter 26. april og før 3. mai)  

Sjekklisten og evt. punkt diskutert i saken legges fram i neste styremøte 4. oktober. I tillegg 

må styret vedta sted for kretstinget i styremøtet (dette ble ikke gjort i forrige styremøtet). 

 

Vedtak:  

• Sjekklisten legges fram som orienteringssak i neste styremøte. Adm. tar ansvar for at 

de ulike aksjonspunktene med ansvar/frist overholdes. 



 
 

• Videre må styret vedta i neste styremøte sted for Skikretstinget 2023. Forslag fra AU: 

Granåsen, Trondheim. 

• Nytt strategisk dokument for anlegg skal legges fram fra Anleggsutvalget og vedtas 

på Skikretstinget 2023. Kari leder prosessen.  

• Til neste styremøte: Anders undersøker aktuelle kretstingsaker, protokoll fra Skitinget 

i Molde og evt. med andre kretser. 

 

 

Sak 4 – 4  Tema og saker for neste styremøte 4. oktober     TM 

AU diskuterer aktuelle saker til styremøtet 4. oktober og tar stilling til hvordan det skal følges 

opp: 

• Rapportering Handlingsplan 2021-2023 

• Rapportering fra anleggsutvalget 

• Rapportering fra gren 

• Ekstratildeling gren 

• Orienteringssak om Skikretsting 2023 og fremdriftsplan 

• Rapportering fra VM Trondheim 2025 AS 

• Samarbeid med Nord-Trøndelag skikrets – VM 2025 

 

 

Orienteringssaker 

 

Sak 4 – 5  Orientering fra administrasjon 

• Status skiklubbutvikler-prosjektet i skiforbundet 

• Høstmøtet i skikretsen 19. oktober   

 

Eventuelt 

Orientering fra Tina etter eiermøte i VM-selskapet 14/9-2022. Referat fra møtet er 

videresendt til styret. 

 

 

Anders Myrland 

Referent 


